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中央研究院 函
地址：11529 臺北市南港區研究院路二段
128號
承辦人：王敏瑄
電話：(02) 2787-2563
電子信箱：mhw2563@gate.sinica.edu.tw

受文者：南臺學校財團法人南臺科技大學

發文日期：中華民國114年1月2日
發文字號：學術字第1131402653號
速別：普通件
密等及解密條件或保密期限：
附件：中研院人文及社會科學學術性專書獎作業要點1071115_中英文 

(201000000A_1131402653_doc1_Attach1.pdf)

主旨：「第十四屆中央研究院人文及社會科學學術性專書獎」自

本（114）年3月1日起至3月31日止受理申請，請查照並轉

知所屬。

說明：

一、凡於國內學術研究機構或公私立大專院校有專任職務，從

事人文及社會科學研究或教學，且任職滿兩年者（含退休

人員），於111年1月1日至113年12月31日期間正式出版之

第一版學術性專書，均可提出申請，申請專書不以中文為

限。本獎項每年至多獎勵專書5本，得獎專書之申請人將獲

頒獎金新臺幣60萬元及獎牌1面。

二、本獎項採線上申請方式辦理，意者請於旨揭期間至本院學

術服務管理系統登錄申請資料（https://asms.sinica.

edu.tw/），逾期恕不受理。

三、申請專書（一式3本）請另以紙本寄送至本院學術及儀器事

務處。

四、檢附「中央研究院人文及社會科學學術性專書獎作業要

檔　　號:
保存年限:
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點」中、英文版各1份。

正本：本院各所/研究中心、全國各大專院校
副本：

75
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中央研究院人文及社會科學學術性專書獎 

作業要點 

中華民國  100 年 1 月 6 日院務會議通過 

中華民國  104 年 9 月 25 日學術字第 10 4 0 5 07 1 0 4  號函修正  

中華民國 106年 11月 27日學術字第 1060509495號修正  

中華民國 107年 04月 18日學術字第 1070503106號修正  

中華民國 107年 11月 15日學術字第 1070510000號修正  

一、 宗旨 

中央研究院（以下簡稱本院）為落實獎勵學術研究之法定任

務，鼓勵人文及社會科學學者出版專書，深入研究學術議題

並作出重要貢獻。 

二、 獎項 

(一) 本院人文及社會科學學術性專書獎（以下簡稱專書獎）每

年至多獎勵專書五本，得獎專書之申請人（以下簡稱得獎

人）獲頒獎金新臺幣六十萬元及獎牌一面。 

(二) 為肯定得獎人研究成果，本院將公開頒發獎牌；得獎人之

個人簡歷及得獎專書書名及摘要將公布於本院網站。 

三、 申請人資格 

 專書獎之申請人須於國內學術研究機構、或公私立大專院校 

      有專任職務，從事人文及社會科學研究或教學，且任職滿兩 

 年者。 

 曾符合前項資格，但已依相關法令辦理退休之人員，亦得提 

 出申請。 

 申請著作之作者如為二人以上，應至少有一位主要作者符合 

 申請人資格。 

四、 申請資料 

(一) 申請著作應為公告日前三年內正式出版之第一版學術性

專書（不含教科書、編譯著作、研討會論文集、研究成果

報告，以及未經正式審查程序通過之學術專書），且不以

中文為限。 
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(二) 申請人應檢附申請專書（三本）、個人履歷表，以及申

請截止日前五年內之學術著作目錄。 

(三) 申請著作之主要作者如為二人以上，應共同提出申請。

惟同一著作之全部申請人獲頒之獎金總額，仍以第二點

第一項所定金額為限。 

五、 申請方式 

 每年一月初公告，請申請人自行於當年度三月一日至三月三 

 十一日間於本院線上系統提出申請，專書（三本）另以紙本 

 寄送本院學術及儀器事務處。 

六、 審查程序 

(一) 由院長聘請五至九位委員組成評選審查委員會。 

(二) 評選審查委員會依據相關專家之評審，經初審、複審後決

定得獎專書名單。 

七、 獲獎人涉有違反學術倫理之情事者，依「中央研究院各級倫 

理委員會設置及作業要點」處理。 

八、 本作業要點經院務會議通過，院長核定後實施；修正時亦同。 
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Guidelines for the Scholarly Monograph Award in  

the Humanities and Social Sciences, Academia Sinica 

Approved by the General Assembly of Academia Sinica on January 6, 2011 
Amended on September 25th, 2015 
Amended on November 27th, 2017 

Amended on April 18th, 2018 
Amended on November 15th, 2018 

 

Article 1  Purpose 

The “Scholarly Monograph Award in the Humanities and Social Sciences” (below 

abbreviated as Monograph Award) has been established to implement Academia 

Sinica’s legal mandate of rewarding academic research, as well as to encourage 

scholars in the humanities and social sciences to publish monographs, conduct 

in-depth research on academic topics and make important contributions to 

scholarship. 

 

Article 2  Award Description 

2.1 Each year, a maximum of five monographs are awarded the Monograph Award by 

Academia Sinica. Scholars receiving the Monograph Award (below referred to as 

awardees) will obtain 600,000 New Taiwan Dollars and a medal. 

2.2 In order to acknowledge the research achievements of the awardee(s), the 

Monograph Award medals will be conferred by Academia Sinica at a public 

ceremony. A short biography of the awardee(s) as well as the title and abstract of 

the awarded monograph will be publicized on Academia Sinica’s webpage.  

 

Article 3  Eligibility Requirements 

Applicants for the Monograph Award must hold full-time positions at domestic 

academic research institutions or at public or private universities or colleges. 

Applicants must have been engaged in teaching or research in the humanities or social 

sciences for at least two full years.  

Retirees meeting the aforementioned requirements are also eligible to apply. 

In the case of multiple authors for a monograph, at least one main author should meet 

the eligibility requirements. 
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Article 4  Application Documents 

4.1 Works submitted for the Monograph Award shall be first editions of scholarly 

monographs published within three years prior to the announcement date. 

(Acceptable works do not include textbooks, compiled and translated works, 

symposium papers and conference proceedings, reports of research achievements, 

scholarly monographs which have not yet undergone official review procedures.) 

Submitted monographs may be written in languages other than Chinese.  

4.2 Applicants should provide three copies of their monograph, curriculum vitae, and 

a list of scholarly works published within 5 years of the application deadline. 

4.3 In the case of multiple authors for a monograph, all authors should jointly apply 

for the Monograph Award. However, the total amount awarded to all applicants 

for the same monograph is restricted to the amount established in Article 2.1 of 

these Guidelines.  

 

Article 5  How to Apply 

Announcements will be made in early January of each year inviting applicants to 

submit their online applications to Academia Sinica between March 1 and March 31 

of that year. Three paper copies of the monograph shall be submitted to the 

Department of Academic Affairs and Instrument Service.  

 

Article 6  Evaluation Procedures 

6.1 The President of Academia Sinica shall appoint 5 to 9 committee members to form 

an Evaluation and Selection Committee.  

6.2 The Evaluation and Selection Committee will conduct preliminary and secondary 

reviews of all applications based on the reviews of experts in related fields. The 

Committee will then draft a list of monographs receiving the Monograph Award.  

 

Article 7  Ethical Conduct 

Should an awardee of the Award be involved in academic ethics violations, her or his 

case will be processed according to the “Guidelines for the Establishment and 

Operation of Ethics Committees at All Levels, Academia Sinica. 

 

Article 8  Promulgation 

These Guidelines and the amendments thereof shall be passed by the General 

Assembly of Academia Sinica and shall take effect after approval by the President of 

Academia Sinica.  


	document
	201000000A_1131402653_doc1_Attach1

